
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Referat af møde d. 9. november 2022 
Kl. 18.30 – 20.30, på afdeling Græse 

 

 

Mødedeltagerere 

 

     

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen 
Processen med stærkere læringsfællesskaber er i gang, se vedlagte 

slides. Når rapporten er færdigt vil det blive gennemgået. 
 

Der ses ind i distrikt strukturen, for at tage hånd om den skæve fordeling 
af børn i de forskellige distrikter. 

 

Der har været indskrivningsmøder på FA og GB, begge møder gik godt, 
med lidt blandet tilslutning, men en god stemning. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet fra MA skal ned på rådhuset den 11/11-22 da elevrådet har 
søgt 25.000kr. til brug på skolen, de har blandet andet søgt om penge til 

”girl talk” der er et forløb for teenagepiger der har det svært. 

De har også søgt om penge til fx bolde, og andet udeaktivitets legetøj. 
 

Elevrådet har gjort opmærksom på manglende stikkontakter, 
mørklægningsgardiner mm i klasserne, det er generelt meget 

mangelfuldt og skaber en del udfordringer i undervisningen når de sidder 
alle elever med PC’er, der skal oplades løbende. 

Intet nyt fra de to andre elevråd 

Forældrerepræsentanter: 
Finn Filsø afbud 

Thomas Sander Hansen 
Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 
Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Maria Britt 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Karin Egelund 

Mie Louise Andersen, afbud 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

 
Elevrepræsentanter: 

Julie Holm afbud 
Sylvester Arnfeldt 
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Der er ønske om mere info fra FA - og GB’s elevråd, elevrådslærerne 
huskes på aftalen om at sende referater til Karin 

Sag nr. 4 Opdatering af årshjul 

Intet nyt. 

Sag nr. 5 Planlægning af Dialogmødet 
Dialogmøde den 23. november, 46 har tilmeldt sig indtil videre. 

Arbejdsgruppen mødes den 15. november for at ligge sidste hånd på 
planlægningen, gruppen sender mail med ønsker om materialer mm til 

Joy. 

Principper og retningslinjer for IT og medier sendes til arbejdsgruppen. 

Sag nr. 6 Overvågning på Falkenborg 
Klubben har bedt om at der bliver sat overvågning op, blandt andet ved 

cykelskurene og et par andre steder. 
SB synes det lyder som en god ide, ønske om info om at der etableres 

overvågning ud til forældre. 
 

Klub Mix forbliver permanent på FA, det står i det nye budgetforlig, der 

er en undring fra SB om at der ikke har været en officiel udmeldelse 
omkring vedtagelsen. 

Der er forespørgsels på om der fortsat er modstand på at Klubben ligger 
på skolen, og hvordan samarbejdet forløber Klubben, skole og SFO 

imellem, pæd. Leder fra FA er med på næste SB-møde, og kan informere 

om dette. 

Sag nr. 7 Energidrikke, behandling af brev fra elevrådet 

Da forbuddet blev lavet, var der et ønske fra ledelsen om opbakning fra 

forældrene til at opretholde forbuddet. 
Forældrerepræsentanterne har haft en dialog omkring emnet, holdningen 

er fortsat at det ikke skal være lovligt, taget udgangspunkt i 
sundhedsstyrelsens anbefalinger for børn og unge, samt signalværdien 

fra de store til de små elever. 

Flere skoler i kommune har et forbud. 

Sag nr. 8 Punkter til næste gang 
- Børneliv  

- Meddeles bog – der sendes invitation ud til SB med deltagelse til 
pædagogiskdag (21/01-23 kl. 08.30-14.30), hvor der skal 

arbejdes med skole-hjemsamarbejdet. 
- Pædagogisk leder fra FA 

Sag nr. 9 Skoletopmødet, form og indhold 

Den 16. november kl. 16.00-20.00 

Der er endnu ikke modtaget et program, da vi holder mødet, det kom 
sent samme aften, er nu sendt ud. 

Mødes holdes i Skuldelevhallen. 
Der vil være nogle politiske oplæg, derefter vil der være 2 x 15 minutter 

hvor man kan gå rundt og høre om de alle skolerne. 
Trekløverskolen kommer med MakerVærker og ”Børneliv i sund balance”, 

men både med hvad der virker, og hvad der skaber udfordringer, alle 

skolerne i kommunen vil være repræsenteret. 
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Sag nr. 10 Evt. 
Der er et ønske om at møderække og sted kommer til at stå i bunden af 

ref. 

Sag nr. 11   Personalenyt 
Drøftet. 

Kommende møder: 

10.01.23 FA 

07.03.23 MA 

25.04.23  

23.05.23 

  
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


